
Zápisnica zo zasadnutia Výboru volebného obvodu 2 

 

 

(ďalej len "VVO 2"), konaného v Dome kultúry, 1. poschodie, dňa 03.10.2024 (štvrtok),                 

v čase od 16.30 h do 18.30 h. 

 

Členovia VVO 2: 

prítomní:  Ing. Ľuboš Jelačič, predseda, Helena  Dadíková, podpredsedníčka,  

   Ivica Čertíková  Mgr.Július Gális 

 

neprítomná: Ing. Natália Svítková 

 

zapisovateľka:  neprítomná, ospravedlnená (RD) 

 

Iní prítomní:   obyvatelia sídliska Píly podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Požiadavky obyvateľov  

3. Vyjadrenie k žiadostiam 

4. Rôzne 

5. Záver  

 

K bodu 1: 

 

Predseda VVO č. 2, Ing. Ľ. Jelačič, privítal prítomných a oboznámil ich s programom 

zasadnutia. 

 

K bodu 2: 

- Ing. Jozef Karas opätovne žiada o riešenie situácie domu so súpisným č. II 124 na 

Nám. J.C. Hronského. Problém  vytápania  pivničných priestorov  trvá už od 

rekonštrukcie Námestia J.C: Hronského, požiadavka stále nie je riešená v prospech 

obyvateľov, VVO vyzvalo povereného zástupcu obyvateľov bytového domu, aby 

spoločenstvo vlastníkov bytov dalo vypracovať znalecký posudok, ktorý by technicky 

zhodnotil stav a príčiny zatekania pivníc pri väčších dažďoch. Ing. Jozef Karas – 

poverený zastupovaním SVB bytového domu č. 124, priniesol na zasadnutie VVO 2 

Znalecký posudok č. ZP 39/2024 – Stanovenie príčin porúch bytového domu 124 

Námestie J.C. Hronského na p. č. 3, k.ú. Prievidza, LV č. 6354, ktorý vypracoval Ing. 

Dušan Homola. Poskytol jeden exemplár znaleckého posudku predsedovi VVO 2, ktorý 

bude rokovať so zodpovednými zamestnancami mesta v záujme riešenia problému.   

-   
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- Miroslav Bošiak, Malookružná ulica 182 upozornil opätovne na niekoľko problémovˇ: 

a)dopravné značenie na Gorazdovom nábreží (cyklisti nerešpektujú chodcov); 

b)Autoškola Humaj - chodník medzi garážami k Brose – taxíky si skracujú cestu zo 

sadovej ulice na Cestu Max Brose - žiada osadiť zábrany. 

c) Po pílení stromov ostali piliny po chodníku a ceste. 

 

K bodu 3:  

Právne odd. MsÚ požiadalo VVO č. 2 o stanovisko k zmene uznesení MsZ č. 125/24, 

126/24 a 127/24, k zmene trasovania NN prípojky Romana Višňovca, trvale bytom 

v Kanianke, Banícka ul. 357/10 za účelom uloženia NN vedenia na pozemkoch mesta 

Prievidza v Priemyselnom parku Západ I., ktoré by malo byť uložené sčasti v ochrannom 

pásme dažďovej kanalizácie, ktorá je vo vlastníctve SMMP, s.r.o. 

SMMP, s. r. o,  dá  k takémuto uloženiu v ochrannom pásme dažďovej kanalizácie 

 Súhlas  za štandardných podmienok, ktoré budú súčasťou písomného súhlasu SMMP, s. 

r. o., ktoré odovzdá Romanovi  Višňovcovi. 

  

Pôvodne mali  prípojky NN  v časti viesť spoločne a v časti samostatne. Peter Bátora mal 

viesť ešte iné siete samostatne a Peter Flimel prípojku kanalizácie samostatne. 

V doložených GP č. 48185655-B-59/2024  a GP č. 48185655-c-59/2024  boli uvedené 

duplicitne m2. 

Geom. plán č.48185655-c-59/2024  sa nebude vôbec používať (boli duplicitné m2). Platí 

spoločný GP č.48185655-B-59/2024. Odôvodnenie je uvedené v ich žiadosti. 

Žiadatelia doložili k žiadosti aj návrhy zmenených uznesení MsZ. 

 Roman  Višňovec musí zmeniť trasovanie vedenia NN tak, že nepôjde cez pozemok 

Petra Flimela, ale po časti pozemkov vo vlastníctve mesta  (pred pozemkom vo vlastníctve 

Petra  Flimela). Bola doložená nová pracovná verzia GP č. 48185655-D-59/2024, podľa 

ktorého budú zaťažené pozemky vo vlastníctve mesta Prievidza evidované na LV č. 1 – č. 

8114/79 v rozsahu 22 m2 a č.8114/319 v rozsahu 3 m2 . 

Stanovisko architekta mesta: 

nedoručené 

Stanovisko VVO č. 2 k žiadosti o zriadenie vecného bremena na časti pozemku  vo 

vlastníctve mesta Prievidza evidované na LV č. 1 – č. 8114/79 v rozsahu 22 

m2 a č.8114/319 v rozsahu 3 m2 . 

VVO 2 súhlasí so so zmenou uznesení MsZ č.125/24, 126/24 a 127/24 podľa 

predloženého návrhu s podmienkou, že s navrhovanou zmenou bude súhlasiť  hlavný 

architekt mesta. 

Hlasovanie VVO 2: 

Prítomní: 4   Za: 4  Proti: 0  Zdržal sa: 0 
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K bodu 4 

V rámci bodu rôzne sa členovia VVO č. 2 zaoberali ďalšími podanými podnetmi, ktoré sú 

v riešení, resp. ktoré je potrebné riešiť:   

 

 H. Dadíková informovala o požiadavke  na zjednosmernenie Ul. Š. Králika, ktorá sa 

začína realizovať. Podľa vyjadrenia Mgr. J. Gálisa v niektorých miestach však stĺpiky 

s dopravnými značkami „uberajú“ miesta na parkovanie. 

-  I. Čertíková – potreba riešenia chodníka a rozkopávky od vchodu ZŠ na Ul. S. 

Chalupku z dôvodu ochrany a bezpečnosti detí; Uvedený problém bol riešený aj na 

Rade školy Zš S. Chalupku. 

- I. Čertíková - bezbariérový prístup na moste na Gorazdovom  nábreží je  

šmykľavý      ( má nevhodný povrch) v dôsledku čoho dochádza k úrazom. Je potrebné 

upraviť povrch.  Situáciu ( pokrytie protišmykovou podložkou)  by bolo možné riešiť aj 

z finančných prostriedkov VVO 2. 

- Odkaz pre starostu - pripomienka k znečisteniu Ul. A. Škopca počas Baníckeho 

jarmoku s pripomienkou o používaniu TOI TOI toaliet. Takúto situáciu nie je možné 

riešiť, pokiaľ obyvateľ – obyvateľka nenahlási stav organizátorom jarmoku. 

- Poslanci VVO  2 žiadajú podať  informáciu, v akom stave riešenia je  žiadosť 

o odpredaj pozemkov pod garáže  na konci Ul. J. Stodolu. Po opakovaných 

rokovaniach a prísľuboch nie sú známe zámery mesta s týmto pozemkami, ktoré UHA 

neodporučil odpredávať; 

- V operatívnej potrebe mesta – VVO 2 zostali finančné prostriedky vo výške 1701,90€. 

Poslanci VVO 2 odporúčajú využiť finančné prostriedky na : 

a) protišmykovej hmoty na most na Gorazdovom nábreží 

b) na Mikulášske popoludnie na  Námestí J. C. Hronského  piatok 06.12.2024 od 

15.00 do 17.00 h ( kapustnica pre účastníkov, sladkosti pre deti ) 

K bodu 5: 

 Ing. Ľ. Jelačič, predseda VVO 2, poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie výboru  

ukončil. 

 

 

Prievidza  05.09.2024 

Zapísala: Helena Dadíková, podpreds. VVO 2 

 

 

         Ing. Ľuboš Jelačič 

         predseda VVO 2 


